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Olyan lesz a jövő, amilyen a ma iskolája
Ezzel a Szent-Györgyi Alberttól vett 

idézettel kezdődött a július 15-i testületi 
ülésen az a prezentáció, amely Budakeszi 
nevelési - oktatási intézményeinek műsza
ki állapotát mutatta be, s próbálta kiútke
resésre sarkallni a testületet.

A bölcsőde túlzsúfolt, az udvara szűk, 
műszaki állapota igen rossz, az ANTSZ 
évről évre kifogásokat emel a működésével 
kapcsolatban, miközben törvényi előírás a 
gyerekenként négy négyzetméteres hely 
biztosítására. A tervek között szerepel a 
bölcsőde tetőterének bővítése, pályázati 
pénzből. Ősszel várható is egy bölcsődei 
pályázat, addigra a tervezésnek el kell 
készülnie. Amennyiben a tetőtér-beépítés
re nincs lehetőség, akkor sürgősen egy hat
van gyereket befogadni képes új bölcsőde 
építésének lehetőségét kell megtalálni.

A Szivárvány Óvoda is zsúfoltsággal küzd 
a megújult játszóudvar és a csoportszoba 
bővítés ellenére is. A Pitypang Óvoda 
legalább eredetileg is óvodának épült, de 
műszaki állapota ennek is rossz. Az intéz
ményt a közeljövőben három csoportszo
bával tervezi bővíteni az önkormányzat. A 
tervezési költségekből 10 millió forintot a 

Zichy Péter utcai beruházó fedez.
A Czövek Erna Zeneiskolát idén nyáron 

felújítják. A beázások, a vizesedő falak, a 
korhadó, kezeletlen nyílászárók, repedező 
falak és lyukas radiátorok látványa remél
hetőleg már a múlté. Itt az általános iskola 
öt csoportszobát használ délelőttönként, a 
zeneiskolai oktatás délutánonként folyik 
az intézményben.

A Széchenyi István Általános Iskola már 
huszonnyolc éves Forfa-részei közismer
ten igen leromlottak. Az épületek beáz
nak, a mosdók siralmasak, a padló kopott, 
felpúposodott, balesetveszélyes, a helyisé
gekben a rossz levegő kiszellőztethetetlen. 
Amennyiben a felújítás nem lehetséges, 
akkor két mobil vizesblokk felállítását 
tartják szükségesnek. A képviselők meg
ítélése szerint ha ez időközben feleslegessé 
válik, akkor akár más célra is használható, 
rendezvényeken például, míg a jelenle
gi épületekbe beleölt pénz gyakorlatilag 
kárba vész.

Az általános iskola tanteremproblémá
inak megoldására a jelenlegi iskola terü
letére bővítési terv megrendelését tartják 
szükségesnek abban az esetben, ha a 
Kerekmező utcai iskola építése a közeljö

vőben nem valósítható meg.
Tagai István polgármester az ülésen 

bejelentette, hogy a ZÁEV (Zalaegerszegi 
Építőipari Vállalt) 25 éves futamidejű 
leasinggel megépítené a Kerekmező utcai 
iskolát épülettel és berendezéssel együtt. 
Ez a megoldás áthidalná azt a problémát, 
hogy az önkormányzatnak jelenleg nincs 
1,5 milliárd forintja új iskola építésére. 
Kérdés, hogy a város legalább azt a terhet 
fel tudja-e vállalni, hogy csak leasing- 
díjban 150 - 200 millió forintot fizes
sen az elkövetkező években az oktatási 
intézmény működtetési költségein kívül, 
miközben a leasing éves törlesztő részlete 
ugyanúgy beleszámít az önkormányzatot 
érintő hitelfelvételi korlátba, mintha hitel
felvételről lenne szó.

Az ülésen jelen volt Basa Péter építész, 
a Kerekmező utcai általános iskola egyik 
tervezője. Véleménye szerint az épület
együttest két vagy akár három részletben 
is meg lehetne építeni. Első szakaszban 
csak a tantermeket (30 szoba), sőt ez is 
két részre bontható, a tornatermi részeket 
pedig későbbre halaszthatnák. Basa Péter 
megfontolandónak tartja a leasing-konst- 
rukciót.

Betörők dúlták fel az általános iskolát
Augusztus 31-én, szombatról vasárnapra 
virradóra betörtek a Széchenyi István 
Általános Iskolába. A készpénz után kuta
tó bűnözők 850 ezer forintos anyagi kárt 
okoztak az intézmény berendezéseiben. 
Az oktatás megkezdésének szerencsére 
nincs akadálya. Munkatársunk tudósítása 
és fényképfelvételei közvetlenül a rendőr
ségi helyszínelés után készültek.

Dr. Bardócz Tódor András igazgató 
elmondta, hogy az épület északi folyo
sóján jöttek be a betörők, s a portáról 
elvittek negyvenkétezer forint összegű 
készpénzt, ami a ballagási adományok
ból és az ebédbefizetésekből folyt be. 
A rendőrség szerint profi elkövetők járhat
tak az épületben, mivel a 800 ezer forint 
értékű - könnyen azonosítható - étkezési 
utalványokat, iratokat otthagyták. A felté
telezések szerint legalább ketten voltak és 
kesztyűt is viseltek az elkövetők, mivel a 

kiérkező rendőrség 
a helyszínelés után 
nem talált ujjlenyo- 

| mátokat. Az első 
•emeleti titkársá
gon és az igazgatói 
irodában a páncél
szekrényt törték 
fel, ahonnan eddig 
még fel nem becsült 

Értékben tűntek el 
bélyegek.
í Az igazgató el
mondása szerint 

) a negyvenkétezer 
| forintos tényleges 

anyagi káron túl 
hozzávetőleg 850 
ezer forintos kárt 
okoztak a betörők 
a feszegetésekkel 
és a rongálásokkal, 

melyeket várhatóan az első tanítási hét 
végére tudnak kijavítani. A rendőrség 
megkezdte a nyomozást az ügyben.

Salamon. László

Megújult 
a TARKABARKA 

ÓVODA
Megújult a Budakeszi Német 

Önkormányzat kezelésében lévő, Fő utcai 
Tarkabarka-Kunterbunt Óvoda homlok
zata a düsseldorfi Hermann Niermann 
Közalapítvány negyvenötezer eurós anyagi 
hozzájárulásával. A támogatásnak köszön
hetően sikerült a német nemzetiségi óvoda 
felújításának a terveit elkészíttetni, az 
ablakokat, a nagykaput felújítani és a 
szeptemberi évkezdéshez az épület festé
sét elvégeztetni.

HELYESBÍTÉS
Augusztusi lapszámunk 9. oldalán 
Néptáncbarátság című cikkünkben téve
sen jelent meg, hogy a „Szivárvány Óvodába 
járó szülőkből Ormai Sebestyén vezetése alatt 
nemrég alakult tánccsoport is bemutatta tudá
sát”. Ez a tánccsoport a Tarkabarka Óvoda 
szülői gárdájából alakult, a rendezvényen 
ők léptek fel. Lelkesen próbálnak és több
ször is sikeresen szerepeltek azóta!
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